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PROTOKÓŁ NR LXXV/75/2024 
sesji Rady Miejskiej Mikołowa, która odbyła się w dniu 23 stycznia 2024 roku, 

w sali sesyjnej budynku Urzędu Miasta przy ul. K. Miarki 15 
 
Obrady rozpoczęto o godzinie 1600. 
Obecnych 19 radnych (na 21 ogółem). 
 
Proponowany porządek obrad. 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji nr LXXIV/74/2023. 
4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie na 2024 rok, 
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2024-2041, 
c) udzielenia Powiatowi Mikołowskiemu pomocy finansowej (54 086,40 zł),  
d) udzielenia pomocy finansowej powiatowi mikołowskiemu na dofinansowanie organizacji  

izby wytrzeźwień (45 000,00 zł),  
e) udzielenia pomocy Powiatowi Mikołowskiemu (138 715,00 zł), 
f) zasad sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste  

oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich 
użytkowników wieczystych, 

g) określenia warunków udzielania bonifikat od ceny nieruchomości gruntowej sprzedawanej  
jej użytkownikowi wieczystemu i wysokości stawek procentowych tych bonifikat,  

h) przyjęcia Programu osłonowego dotyczącego realizacji usług opiekuńczych poprzez dostęp  
do tzw. „opieki na odległość” dla gminy Mikołów,   

i) zatwierdzenia aktualizacji wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych  
i kanalizacyjnych Zakładu Inżynierii Miejskiej Sp. z o.o. w Mikołowie na lata 2022-2026, 

j) powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławnika w wyborach uzupełniających.  
5. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Mikołowa. 
6. Informacje Burmistrza Mikołowa, w tym sprawozdanie z realizacji uchwał. 
7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje, zapytania, wnioski.  
9. Wolne głosy. 
 
Do pkt 1 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska przywitała radnych, burmistrza i jego 
zastępców, pracowników Urzędu, przedstawicieli jednostek pomocniczych, wszystkich 
uczestników posiedzenia oraz mieszkańców. 
 
Do pkt 2 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła proponowany porządek obrad. 
Następnie zgłosiła następującą zmianę do porządku obrad: 
- wnieść do porządku obrad projekt uchwały nr 12/2024 w sprawie zasięgnięcia od Komendanta 
Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników i oznaczyć go literą K. 
 
Następnie głos zabrał sekretarz miasta Jakub Jarząbek, który z upoważnienia Burmistrza, zgłosił 
następującą propozycję zmiany w porządku obrad: 
- wnieść do porządku obrad projekt uchwały nr 10/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Mikołowskiemu na rok 2024 i oznaczyć go literą L. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem porządku obrad ze zgłoszonymi zmianami. 
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Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 1. 
 
Radna Ewa Chmielorz głosowała „za” poza elektronicznym systemem głosowania. 
 
Zmieniony porządek obrad został przyjęty większością głosów. 
 
Do pkt 3 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła protokół z sesji nr 
LXXIV/74/2024 z dnia 23 stycznia 2024 roku. Poinformowała, że do protokołu nie wniesiono uwag 
ani zmian. 
 
Protokół zostały przyjęty.  
 
Do pkt 4 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska kolejno przedstawiła projekty uchwał 
w sprawie: 
 

a) zmian w budżecie na 2024 rok 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez komisje: 
- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 7 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0;  
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 4 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały.  
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 2.  
Uchwała nr LXXV/782/2024 została podjęta większością głosów.   
 

b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta Mikołowa na lata 2024-2041 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję RM nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 4 radnych, 
przeciw 0, wstrzymało się 0.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały.  
 
Za przyjęciem głosowało 16 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 3.  
Uchwała nr LXXV/783/2024 została podjęta większością głosów.  
 

c) udzielenia Powiatowi Mikołowskiemu pomocy finansowej (54 086,40 zł) 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez komisję: 
- nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0;  
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 4 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały.  
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Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr LXXV/784/2024 została podjęta jednogłośnie.  
 

d) udzielenia pomocy finansowej powiatowi mikołowskiemu na dofinansowanie 
organizacji izby wytrzeźwień (45 000,00 zł) 

 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez komisje: 
- nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymał się 1; z wnioskiem 
o uaktualnienie treści uzasadnienia o dane z 2023 roku,  
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 4 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Poinformowała, że radni w swoich materiałach posiadają już uaktualnione uzasadnienie, o które 
wnosiła Komisja RM nr 6 ds. Społecznych. 
 
Sekretarz miasta Jakub Jarząbek z upoważnienia Burmistrza Mikołowa zgłosił autopoprawkę 
i odczytał uaktualnienie uzasadnienia: W analogicznym sprawozdaniu otrzymanym za 2023 r. 
powiat mikołowski informuje, że do Izby Wytrzeźwień w Rudzie Śląskiej z terenu Powiatu 
Mikołowskiego doprowadzono 647 osób , w tym 285 osób z obszaru miasta Mikołów. Koszt 
jednostkowy pobytu osoby w 2023 roku wynosił 393 zł. 
 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały z wniesioną autopoprawką.  
 
Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr LXXV/785/2024 została podjęta jednogłośnie. 
 

e) udzielenia pomocy Powiatowi Mikołowskiemu (138 715,00 zł) 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez komisje: 
- nr 1 ds. Samorządu w głosowaniu: za 3 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0;  
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 4 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały.  
 
Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr LXXV/786/2024 została podjęta jednogłośnie. 
 

f) zasad sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz 
szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich 
użytkowników wieczystych 

 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję RM nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 6 radnych, 
przeciw 0, wstrzymało się 0. 
  
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały.  
 
Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0, wstrzymał się 1.  
Uchwała nr LXXV/787/2024 została podjęta większością głosów.   
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g) określenia warunków udzielania bonifikat od ceny nieruchomości gruntowej 
sprzedawanej jej użytkownikowi wieczystemu i wysokości stawek procentowych tych 
bonifikat 

 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 6 radnych, 
przeciw 0, wstrzymało się 0. 
 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały.  
 
Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 1.  
Uchwała nr LXXV/788/2024 została podjęta większością głosów.  
 

h) przyjęcia Programu osłonowego dotyczącego realizacji usług opiekuńczych poprzez 
dostęp do tzw. „opieki na odległość” dla gminy Mikołów 

 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 7 radnych, 
przeciw 0, wstrzymało się 0.  
 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały.  
 
Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr LXXV/789/2024 została podjęta jednogłośnie. 
 

i) zatwierdzenia aktualizacji wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i kanalizacyjnych Zakładu Inżynierii Miejskiej Sp. z o.o. w Mikołowie 
na lata 2022-2026 

 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 6 
radnych, przeciw 0, wstrzymał się 1. 
 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały.  
 
Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0, wstrzymał się 1.  
Uchwała nr LXXV/790/2024 została podjęta większością głosów. 
 

j) powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników w wyborach 
uzupełniających 

 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że jak przy wcześniejszym 
wyborze ławników zwróciła się do klubów radnych o wytypowanie swoich przedstawicieli do prac 
w zespole. Kandydatury wpłynęły, jednocześnie akces zgłosił nieobecny dziś radny Michał Rupik, 
którego oświadczenie jest w materiałach sesyjnych, oraz sędzia Sądu Rejonowego pani Anna 
Zarzycka, której zgoda i oświadczenie jest również w materiałach. Następnie zwróciła się do 
pozostałych kandydatów i kolejno zapytała, czy wyrażają na zgodę na prace w zespole. 
 
Radna Katarzyna Głośna wyraziła zgodę. 
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Sekretarz miasta Jakub Jarząbek wyraził zgodę. 
 
Radca prawny Anna Matan-Nowicka wyraziła zgodę. 
 
Radna Grażyna Ostafin  wyraziła zgodę. 
 
Radny Jarosław Sworzeń wyraził zgodę.  
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska zapytała, czy ktoś jeszcze chciałby zgłosić 
swoją kandydaturę. 
 
Zgłoszeń nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały z wymienionym składem zespołu.  
 
Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
 
Radna Grażyna Ostafin nie wzięła udziału w głosowaniu, była obecna na sali obrad. 
 
Uchwała nr LXXV/791/2024 została podjęta większością głosów. 
 

k) zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na 
ławników 

 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały wynika 
z procedury przeprowadzenia wyboru uzupełniającego ławników na kadencję 2024-2027. 
 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały.  
 
Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr LXXV/792/2024 została podjęta jednogłośnie. 
 

l) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu na rok 2024 (1 674 458,56 zł) 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 4 radnych, przeciw 0, 
wstrzymało się 0. 
 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały.  
 
Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0, wstrzymał się 1.  
Uchwała nr LXXV/793/2024 została podjęta większością głosów. 
 
Do pkt 5 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska przypomniała, że zbliża się termin złożenia 
oświadczeń majątkowych i poinformowała, że do Rady Miejskiej Mikołowa wpłynęły: 
- pismo spółki Bookmacher Sp. z o.o. w sprawie wycofania wniosku do Rady Miejskiej Mikołowa 
o wydanie opinii o lokalizacji kasyna gry przy ul. Żwirki i Wigury 56 E, 
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- pismo Starosty Mikołowskiego do Rady Miejskiej Mikołowa w sprawie wniosku o zmianę nazwy 
Miejskiej Biblioteki Publicznej w Mikołowie, 
- zawiadomienie Wojewody Śląskiego o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie 
stwierdzenia nieważności w części uchwały nr LXXIII/768/2023 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 
28 listopada 2023 r. w sprawie Programu współpracy Gminy Mikołów z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2024, 
- rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Śląskiego stwierdzenia nieważności w części uchwały 
nr LXXIII/768/2023 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 28 listopada 2023 r. w sprawie Programu 
współpracy Gminy Mikołów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024, 
- zawiadomienie Wojewody Śląskiego o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie 
stwierdzenia nieważności w części uchwały nr LXXII/748/2023 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 
24 października 2023 r. w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów lub 
akcji przez Burmistrza Mikołowa, 
- rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Śląskiego w sprawie stwierdzenia nieważności w części 
uchwały nr LXXII/748/2023 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 24 października 2023 r. w sprawie 
określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów lub akcji przez Burmistrza Mikołowa, 
- informacja Urzędu Marszałkowskiego Województwa Śląskiego o wyborach do Młodzieżowego 
Sejmiku Województwa Śląskiego w 2024 roku, 
- informacja o podjęciu przez Radę Gminy Baboszewo uchwały nr LVI.425.2023 z dnia 12 grudnia 
2023 r. w sprawie wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o podjęcie inicjatywy 
ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustaw: kodeksu postępowania cywilnego, kodeksu pracy, 
ustawy o postępowaniu egzekucyjnym w administracji i innych powiązanych tematycznie, 
- informacja o podjęciu przez Radę Miejską uchwały nr LXIII/578/2023 Rady Miejskiej 
w Pyskowicach z dnia 30 listopada 2023 r. w sprawie poparcia stanowiska Rady Miasta Gliwice 
z dnia 14 września 2023 r. w sprawie przyjęcia apelu o podjęcie skutecznych działań mających na 
celu poprawę czystości wody rzeki Kłodnicy oraz zapewniających ochronę miasta Gliwice przed 
powodzią, 
- list posła na Sejm RP Łukasza Osmalaka z informacją o siedzibie biur poselskich, 
- informacja naczelnika Wydziału Gospodarki Mieniem Małgorzaty Francug z dnia 16 stycznia 
2024 r. o zgłoszonych żądaniach i wydanych decyzjach w 2023 roku w sprawie opłaty planistycznej 
i wykupienia nieruchomości lub jej części, 
- wskazanie nadzorcze Wojewody Śląskiego w sprawie uchwały nr LXXIII/759/2023 Rady 
Miejskiej Mikołowa z dnia 28 listopada 2023 r. w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola nr 6 
w Mikołowie. 
 
Do pkt 6 
  
Burmistrz Stanisław Piechula poinformował, że: 
- sprawozdanie z realizacji uchwał zostało złożone,  
- wszystkie ważniejsze wydarzenia z okresu międzysesyjnego zamieszczone są w Informatorze, 
który przedłożył radnym i mieszkańcom. 
 
Do pkt 7 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że w okresie 
międzysesyjnym wpłynęła interpelacja radnego Remigiusza Kusia w sprawie poprawy 
bezpieczeństwa komunikacji ulicy Górnośląskiej. 
 
Radny Krzysztof Żur odczytał swoją interpelacją w sprawie zwiększonego ruchu pojazdów 
samochodowych na ul. Piaskowej. 
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W nawiązaniu głos zabrał burmistrz Stanisław Piechula, który zadeklarował, że oczywiście 
odpowie na interpelację i zapytał, czy według radnego Krzysztofa Żura wypadki na ul. Piaskowej są 
wynikiem zwiększonego ruchu? 
 
Radny Krzysztof Żur poinformował, że odkąd jest zwiększony ruch były zdarzenia, ale nie wie, 
czy są tym spowodowane. 
 
Do pkt 8 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że do Rady Miejskiej 
Mikołowa wpłynęły: 
- odpowiedź na interpelację radnej Katarzyny Syryjczyk-Słomskiej w sprawie fermy kurczaków na 
ul. Przyjaciół, 
- odpowiedź na zgłoszenie radnej Stanisławy Hajduk-Bies w sprawie uciążliwości powodowanych 
przez firmę MYCIOK, 
- odpowiedź na wniosek radnego Krzysztofa Żura w sprawie wykonania przejścia dla pieszych na 
DK44 w rejonie skrzyżowania przy ul. Strażackiej. 
 
Nastąpiła dyskusja, w której głos zabrali: radna Stanisława Hajduk-Bies, komendant Straży 
Miejskiej Mikołów Bogusław Łuczyk. 
 
W trakcie dyskusji m.in.: 
 
Radna Stanisława Hajduk-Bies ponownie poruszyła temat udzielonej przez burmistrza 
odpowiedzi w sprawie zgłoszonej uciążliwości powodowanej przez działalność firmy MYCIOK 
oraz działań podjętych przez Straż Miejską Mikołów w tej sprawie. Odniosła się również do 
informacji, które otrzymała na czwartkowym posiedzeniu Komisji RM nr 4 ds. Rozwoju Miasta. 
Ponownie poinformowała, jakie informacje otrzymała od Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony 
Środowiska. Stwierdziła, że rozumie, że doszło do sporu kompetencyjnego, ale jego ofiarą są 
mieszkańcy. Dodała, że poważnie traktuje deklarację, że dojdzie do spotkania przedstawicieli 
miasta i starostwa w celu wypracowania procedur. Podsumowała, że firma cały czas truje i są na to 
dowody – dym, który się wydobywa z komina firmy nie jest z palenia węglem, jest to trujący dym. 
Stwierdziła, że zostawia to kontroli. 
 
Komendant Straży Miejskiej Mikołów Bogusław Łuczyk odniósł się do podniesionych kwestii 
i wyjaśnił, że straż miejska ma prawo do kontroli na zasadzie art. 379 Prawa ochrony środowiska 
i może wchodzić do domów prywatnych i na teren firm. Ale jeśli chodzi o teren firmy to straż 
miejska może kontrolować tylko sprawy związany z tym do czego burmistrz ma uprawnienia, czyli 
sprawy związane z gospodarką odpadami, czyli m.in. spalanie odpadów. Jako straż miejska nie 
zajmują się sprawami związanymi z działalnością firmy. Jeśli jest zgłoszenie, że firma robi wielkie 
zapylenie, to uznali, że chodzi o działalność gospodarczą i była skierowana odpowiedź, że inspektor 
ochrony środowiska zajmuje się takimi zgłoszeniami. 
 
Nastąpiła dalsza dyskusja dotycząca zgłoszenia do straży miejskiej oraz reakcji Straży Miejskiej 
Mikołów i działań podjętych przez strażników w tej sprawie. 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska stwierdziła, że dyskusję można zamknąć na 
tym etapie. Jeżeli ktoś chce kontynuować, bo się nie zgadza, to zwróciła się z prośbą o złożenie 
pisma w tej sprawie.  
 
Do pkt 9 
 
Radna Grażyna Ostafin wystąpiła z prośbą do burmistrza o poprawę bezpieczeństwa na 
ul. Przyjaciół i budowę chodnika wzdłuż drogi. 
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Burmistrz Stanisław Piechula poinformował, że jest to też wniosek radnej Katarzyny Głośnej, 
który od lat czeka na realizację. Nie jest to proste, ale jest na uwadze i będzie realizowany, jak będą 
środki. 
 
Radna Anna Chrapek-Budacz zwróciła się z prośbą do burmistrza o poprawę bezpieczeństwa 
wyjazdu z os. Mickiewicza na czas przebudowy – wyjazd jest przy bloku nr 42 przy ul. Żwirki 
i Wigury – przez montaż lustra drogowego naprzeciwko wyjazdu przy bloku nr 33 przy ul. Żwirki 
i Wigury. Brak widoczności jest powodowany przez auta parkujące wzdłuż ul. Żwirki i Wigury, 
szczególnie przy skręci w lewo. 
 
Burmistrz Stanisław Piechula poinformował, że temat jest już dawno znany i procedowany. 
Poinformował, że w takich miejscach lustra się nie montuje, po prawej stronie zostanie 
zablokowane miejsce, żeby auta nie stawały i nie zasłaniały widoczności. 
 
Radna Stanisława Hajduk-Bies stwierdziła, że wzdłuż ul. Żwirki i Wigury samochody nie mają 
gdzie parkować. Zapytała, czy nie można tego rozwiązać w inny sposób? Bo to że samochody stoją 
w tym miejscu świadczy o tym, że nie ma gdzie parkować. 
 
Burmistrz Stanisław Piechula poinformował, że w tym miejscu byli inspektorzy, sprawdzili 
i stwierdzili, że w takich miejscach nie montuje się luster drogowych. Dodał, że zgodnie 
z kodeksem drogowym nie parkuje się na skrzyżowaniu. To, że nie ma miejsc parkingowych to nie 
znaczy, że na całym osiedlu i wszędzie można parkować. Robimy remont i nie zwracamy na to 
uwagi, ale osiedle nie było przystosowane do tylu aut. Po wykonaniu remontu, nigdzie nie będzie 
można parkować, a doraźnie odpowiedź inspektorów ruchu drogowego jest taka, że nie daje się 
w takim miejscu lustra. Wystarczy montaż słupków, żeby jedno auto wzdłuż na skrzyżowaniu nie 
parkowało – tak jak po przeciwnej stronie pod sklepem. Będą słupki – będzie widoczność. 
 
Następnie z uwagi na brak dalszych głosów i wyczerpanie porządku obrad, wiceprzewodniczący 
RM Michał Rupik podziękował za udział w obradach i zamknął sesję.  
 
Obrady zakończono o godz. 1640. 
Na tym protokół zakończono.  
 
Informacja: 
 
Zgodnie z § 33 ust. 2 Statutu Miasta Mikołowa do protokołów z sesji Rady Miejskiej Mikołowa 
dołącza się nagranie z przebiegu obrad. Nagranie znajduje się również na stronie internetowej  
– link: https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/141/rada-miejska-mikolowa.htm 
 
 
Protokołowały: Przewodnicząca  
 Rady Miejskiej Mikołowa 
Katarzyna Pustułka 
  Katarzyna Syryjczyk-Słomska 
Monika Graca-Kierzkowska 


